
BR.0012.3.2.2025 

Protokół Nr 12/2025 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 25 lutego 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej otworzyła Przewodnicząca Komisji, 
Zofia Pyla. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz:  

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

− Anna Wąsowicz – Sekretarz Powiatu, 

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu,  

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,  

− Krzysztof Juszczak – Zastępca Dyrektora ds. Utrzymania, 

− Agnieszka Kamińska – Kierownik Referatu Planowania i Analiz, 

− Piotr Romański – Kierownik Biura Strategi i Rozwoju, 

− Miłosz Mleczek – Zastępca Kierownika Biura Strategii i Rozwoju, 

− Grażyna Syjut -Radca prawny 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, Zofia Pyla przedstawiła porządek 
obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Informacja na temat realizacji zadań finansowanych lub współfinasowanych ze środków 
zewnętrznych w powiecie krakowskim 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2025 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr IX/84/2024 Rady Powiatu 
w Krakowie z dnia 30 grudnia 2024 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czernichów prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Kłokoczyn) 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Czernichów prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Przeginia Duchowna) 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Igołomia-Wawrzeńczyce 
prowadzenia zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Iwanowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały sprawie powierzenia Gminie Krzeszowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Liszki prowadzenia zadania 
publicznego Powiatu Krakowskiego 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Michałowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skawina prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Wola Radziszowska) 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skawina prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (ul. Podbory) 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Słomniki prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Świątniki Górne prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Ochojno) 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Świątniki Górne prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Olszowice) 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Świątniki Górne prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Wrząsowice) 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Wielka Wieś prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Będkowice) 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Wielka Wieś prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego (Modlnica) 

21. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Zabierzów prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

22. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skała prowadzenia zadania 
publicznego Powiatu Krakowskiego 

23. Stan infrastruktury drogowej 

24. Bezpieczeństwo na drogach – planowane zadania z BRD 

25. Sprawy bieżące 

26. Zamknięcie obrad  
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Piotr Goraj zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: „Wybór drugiego 
wiceprzewodniczącego Komisji”. Byłby to pkt 5 porządku obrad. 

Zofia Pyla powiedziała, że z uwagi na obszerny porządek obrad wybór wiceprzewodniczącego 
można dokonać na kolejnym posiedzeniu Komisji. 

Adam Ślusarczyk poparł wniosek Piotra Goraja. 

Przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem punktu 5 do porządku obrad w przedmiocie, jak we 
wniosku.  

Komisja – 4 głosami za, 2 przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się – wprowadziła zmianę porządku 
obrad. 

Zofia Pyla ogłosiła 10 minutową przerwę. Po przerwie, wznowiła obrady. 

Grażyna Syjut potwierdziła, że wniosek uzyskał wymaganą większość głosów. 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja – 7 głosami za i 1 wstrzymującym się - przyjęła protokół nr 11/2025 z dnia 20 stycznia 2025 r.  

4. INFORMACJA NA TEMAT REALIZACJI ZADAŃ FINANSOWANYCH LUB WSPÓŁFINASOWANYCH ZE 

ŚRODKÓW ZEWNĘTRZNYCH W POWIECIE KRAKOWSKIM 

Piotr Romański przedstawił prezentację pn. „Informacja o stanie realizacji zadań finansowych lub 
współfinansowanych ze środków zewnętrznych przez Powiat Krakowski w 2024 roku”, stanowiąca 
załącznik nr 2 do protokołu. 

Dyskutowano w sprawie terminu ważności promesy. 

Nie było więcej pytań.  

5. WYBÓR WICEPRZEWODNICZĄCEGO KOMISJI INFRASTRUKTURY I GOSPODARKI KOMUNALNEJ  

Zofia Pyla prosiła o zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury 
i Gospodarki Komunalnej. 

Piotr Goraj zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza Wrzoszczyka. 

Krzysztof Krupa zgłosił kandydaturę Karola Pawełko. 

Adam Ślusarczyk zgłosił kandydaturę Piotra Goraja. 

Nie było innych kandydatur. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

W głosowaniu nad kandydaturą Arkadiusza Wrzoszczyka członkowie Komisji głosowali: 4 za, 
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4 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

W głosowaniu nad kandydaturą Karola Pawełko członkowie Komisji głosowali: 4 za, 1 przeciw 
i 3 wstrzymujących się. 

W głosowaniu nad kandydaturą Piotra Goraja członkowie Komisji głosowali: 4 za, 4 przeciw 
i 0 wstrzymujących się. 

Przewodnicząca Komisji, Zofia Pyla stwierdziła, że na wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury 
i Gospodarki Komunalnej wybrano radnego Karola Pawełko. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zaproponował, aby zmienić godzinę kolejnych posiedzeń Komisji. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2025 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR IX/84/2024 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE CZERNICHÓW PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (KŁOKOCZYN) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Dyskutowano nad szczegółami przyjęcia i realizacji zadania przez gminę Czernichów. 

Arkadiusz Wrzoszczyk prosił, aby protokoły z uzgodnień z gminami zostały przedstawiane radnym 
jako uzasadnienie pod powierzenie zadania i stanowiły część uzasadnienia projektów uchwał. 

Zofia Pyla poinformowała, że odbyła się Komisja Infrastruktury w gminie Czernichów i zadanie 
będzie realizowane. 

Jerzy Derela poinformował, że od gmin są propozycje przyjęcia zadań. 

Arkadiusz Wrzoszczyk ponowił prośbę, aby uzasadnienia uchwał zostały uzupełniane o wniosek 
danej gminy. Prosił, aby wszystkie protokoły ze spotkań IS zostały rozesłane do radnych. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE CZERNICHÓW PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (PRZEGINIA DUCHOWNA) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o wniosek gminy Czernichów w sprawie powierzenia zadania. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że wniosek w ramach IS jest w trakcie dyskusji i jeśli projekt będzie kompletny 
zadanie będą wdrażać do realizacji. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o uzgodnienia, ponieważ nie ma protokołów ze spotkań IS.  

Jerzy Derela poinformował, że są propozycje zadań gmin.  

Arkadiusz Wrzoszczyk prosił, aby uzasadnienia uchwał zostały uzupełniane o wniosek danej gminy 
oraz aby wszystkie protokoły ze spotkań IS zostały rozesłane do radnych.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE IGOŁOMIA-WAWRZEŃCZYCE 

PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE IWANOWICE PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

11. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE KRZESZOWICE PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Piotr Goraj zapytał o sytuację finansową zadania.  

Jerzy Derela odpowiedział, że zawarto porozumienie z gminą, a powierzenie zadania nie przesądza o 
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jego finansowaniu. 

Arkadiusz Wrzoszczyk wyraził opinię, iż uchwała Rady Gminy powinna zostać przedłożona wraz 
z projektem uchwały. 

Dyskutowano nad gwarancją, że zadanie zostanie realizowane przez gminę. 

Wojciech Pogan wyjaśnił, że Burmistrz  uwzględnił i deklaruje, że zadanie będzie wykonywane. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

12. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE LISZKI PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał, czy radni z okręgu mogą dać gwarancję że zadanie zostanie 
zrealizowane w sytuacji gdy po stronie Powiatu Krakowskiego nie wykazano kosztów. 

Zofia Pyla poinformowała, że dzień przed posiedzeniem Komisji odbyło się spotkanie Wójta 
z mieszkańcami Rącznej, na którym poinformował o planowanej budowie chodnika.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 4 głosami za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 

13. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MICHAŁOWICE PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały i podkreślił, że nie posiada pisemnej gwarancji, że gmina 
podjęła uchwałę. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 5 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

14. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SKAWINA PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (WOLA RADZISZOWSKA) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały.  

Arkadiusz Wrzoszczyk poinformował, że Burmistrz nie akceptuje takiej formy finansowania zadania 
i nie ma informacji odnośnie zadań projektowych, zaś sprawa jest zawieszona. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 
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Komisja - 4 głosami za i 3 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

15. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SKAWINA PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (UL. PODBORY) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały.  

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał czy 400 tyś zł to realna kwota do realizacji. 

Dyskutowano w sprawie przetargu na zadanie na ul. Podlesie. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 4 głosami za, 1 przeciw i 2 wstrzymującymi się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 

16. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SŁOMNIKI PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwał.  

Michał Tochowicz stwierdził, że uzgodnienia dotyczą wszystkich gmin i dotyczą kwestii przejęcia 
zadania, którego gmina Słomniki jest świadoma. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 7 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

17. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ŚWIĄTNIKI GÓRNE 

PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (OCHOJNO) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwał.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 7 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

18. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ŚWIĄTNIKI GÓRNE 

PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (OLSZOWICE) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwał.  

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o gwarancję realizacji ze strony gminy i realne koszty.  

Jerzy Derela poinformował, że przedstawione koszty są realne. Dodał, że autorem wniosku jest 
Gmina Świątniki Górne. 



 

 
 

  

8 Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  
Protokół nr 12/2025 

Arkadiusz Wrzoszczyk stwierdził, że to ciężkie zadanie do realizacji. Wyraził opinię, iż środki 
finansowe powinny być najpierw zabezpieczone w budżecie gminy. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

19. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ŚWIĄTNIKI GÓRNE 

PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (WRZĄSOWICE) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwał. Dodał, że zadanie projektowe uzyskało aprobatę ze strony 
gminy. 

Michał Tochowicz zapytał o różnice finansowe przy projektowaniu. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że kwota jest uzależniona od długości dróg, projektu, prac terenowych 
i szerokości pasa drogowego. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

20. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE WIELKA WIEŚ PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (BĘDKOWICE) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwał.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 6 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

21. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE WIELKA WIEŚ PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO (MODLNICA) 

Jerzy Derela omówił projekt uchwał.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 4 głosami za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
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22. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ZABIERZÓW PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały.  

Michał Tochowicz zapytał, z czego wynika, że zadania niektórych gmin współfinansuje powiat, 
a w innych zadanie finansuje gmina. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że zadania są powierzane według priorytetów ich realizacji. 

Dyskutowano o wypracowaniu nowego modelu współpracy z gminami i obecności przedstawicieli 
Zarządu na posiedzeniu Komisji. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 4 głosami za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 

23. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SKAŁA PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 3 głosami za i 2 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały.. 

24. STAN INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 

Jerzy Derela przedstawił stan infrastruktury drogowej. 

Arkadiusz Wrzoszczyk prosił, aby materiały prezentacyjne wyświetlane na sesji były podpinane pod 
Komisję.  

Michał Tochowicz zapytał o zakończenie inwestycji drogi obronnej. 

Jerzy Derela poinformował, że trwają odbiory końcowe a uwagi, które zostały zgłoszone, zostały 
wykonane. 

Michał Tochowicz zapytał o oficjalne uroczyste otwarcie. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o zakończenie projektowania ul. Podlesie w Radziszowie. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że ogłoszono przetarg. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zwrócił się z pytaniem, czy zdarzyło się, aby zarządca drogi mniejszej kategorii 
ogłaszał postępowania przetargowe na drogi wyższego rzędu u innego właściciela drogi i czy Powiat 
Krakowski ma zamiar ogłosić takie postępowanie przetargowe np. na drogach wojewódzkich lub 
krajowych. Poinformował, że Gmina Skawina ogłosiłam postępowanie przetargowe na 
wielomilionowe zadanie mając zabezpieczenie finansowe na ok. 7 mln. Zł. Pytał, czy Zarząd Powiatu 
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w Krakowie będzie w tej kwestii podejmował działania i rozmowy z Burmistrzem Skawiny. 

Anna Wąsowicz odpowiedziała, że wg jej wiedzy Zarząd Powiatu w Krakowie jest ciągle na etapie 
rozmów z gminami w kwestii IS. Dodała, że nie zna szczegółów rozmów, jednak pytanie zostanie 
przekazane Zarządowi. Przypomniała, że samo ogłoszenie postępowania przetargowego nie 
narusza dyscypliny o finansach publicznych. 

Jerzy Derela poinformował, że nie jest zabronione ogłoszenie przetargu jeśli dysponuje się pełną 
dokumentacją projektową dodając, że pytania należy kierować do Burmistrza Miasta i Gminy 
Skawina. 

25. BEZPIECZEŃSTWO NA DROGACH – PLANOWANE ZADANIA Z BRD 

Jerzy Derela mówił o zadaniach BRD. Nadmienił, że w najbliższym czasie chciałby te kwestie omówić 
z Członkiem Zarządu, aby w późniejszym czasie przedstawić radnym.  

Piotr Goraj prosił o podjęcie działań w związku z ubytkami drogowymi w okolicy Kluczwoda- Zelków, 
gdzie za posesją nr 10 wypadła dziura w chodniku. Zasygnalizował o kolizjach drogowych na odcinku 
Wierzchowie - Bębło. 

Jerzy Derela poinformował, że Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego nie odnotował żadnych 
zgłoszeń. Sytuacja była monitorowana również w tamtym rejonie i nie stwierdzono oblodzenia dróg, 
natomiast kierowcy muszą przestrzegać przepisów ruch drogowego i stosować się do ograniczeń 
prędkości na drogach. 

26. SPRAWY BIEŻĄCE 

Zofia Pyla poinformowała, że w celu poprawy bezpieczeństwa na drogach radni zgłaszają głosy 
mieszkańców. Radni znają swoje tereny i mogliby wziąć udział w objazdach.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o program BRD i czy radni będą mogli do niego składać wnioski.  

Krzysztof Juszczak poinformował, że ani w ub roku ani w tym tego programu nie ma. Dodał, że 
wszystkie wnioski są realizowane w sposób ciągły.  

Piotr Goraj zapytał, czy odbywają się komisje w terenie i radni są o nich powiadamiani.  

Jerzy Derela wyjaśnił, że odbyło się spotkanie przedstawicieli w terenie odnośnie przejścia w okolicy 
ul. Brzozowej. Organizował to Wójt Gminy ale nie była to komisja BRD.  

Zofia Pyla prosiła, aby o takich spotkaniach w terenie zawiadamiać radnych powiatowych z danego 
okręgu. Ważne jest, aby radni wiedzieli jakie działania są podejmowane na tych terenach. 

Mariusz Zieliński zapytał, czy coś wiadomo w sprawie kładki w Bibicach. 

Krzysztof Juszczak wyjaśnił, że podjęto działania, sprawdzono w terenie i nie ma zagrożenia 
bezpieczeństwa.  

Arkadiusz Wrzoszczyk odniósł się do zapisu w protokole z ostatniego posiedzenia Komisji 
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dotyczącego listy zadań IS. Prosił o wyjaśnienie, protokoły z wszystkich IS oraz wnioski gmin 
o przejęcie zadań oraz by uzasadnienia do uchwał były uzupełnianie o wnioski włodarzy gmin 
o przejęcie zadania i dokumentację.  

27.  ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki 
Komunalnej, Zofia Pyla zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

Zofia Pyla 

Protokołowała: Agnieszka Fiałkowska-Saletnik 


